



Playing Schedule: Tuesdays, Wednesdays and Thursdays from 6:30 pm - 8:30 pm. You will need to book your spot on <https://www.picktime.com/MonctonTableTennis>

Fees:

1. Drop-in fee per night : \$10.00 eTransfer at monctonttc@gmail.com before noon on playing nights.
2. Monthly Membership : \$60.00 / month , starting October 1st, to be paid at the beginning of each month. Your drop in fees will go towards your monthly payment if you decide to switch to a monthly membership. Please eTransfer at monctonttc@gmail.com at the beginning of each month. We're also working on creating a yearly fee as our membership grows.

Heures d'ouverture: Mardis, mercredis et jeudis de 18h30 à 20h30. Vous devez réserver votre place dans <https://www.picktime.com/MonctonTableTennis>

Frais:

1. Joueurs occasionnels: \$10.00 par soir qui doit être payé par transfert électronique au monctonttc@gmail.com avant midi le jour même;
2. Frais mensuels: \$60.00 par mois, à partir du premier octobre, à être payé au début de chaque mois. Si vous jouez occasionnellement mais voulez par la suite payer un frais mensuel, les frais déjà payés durant le mois seront appliqués au frais mensuel. Payer par transfert électronique au monctonttc@gmail.com au debut de chaque mois.



We'd like to thank the City of Moncton, New Brunswick Table Tennis Association, Table Tennis Canada, the Province of New Brunswick and Sport Canada for their support of Table Tennis and the delivery of our programs.

Nous tenons à remercier la ville de Moncton, l'Association du tennis de table du Nouveau-Brunswick, Tennis de table Canada, la province du Nouveau-Brunswick et Sport Canada pour leur appui du tennis de table et la présentation de nos programmes.